
PROTOKOLL FRA Styremøte 25.11.2020

Bjørn Flemming Iversen, Leder Møteleder

Thomas Vagle, Styremedlem 

Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem 

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem 

Per Erling Espnes, Styremedlem 

Styrerom 

Organisasjon: Skjetnan Grendelag

Dato: 25.11.2021 kl 2030

Sted: 

Til stede

Sak nr 20210100 Status garasjepilarer

Mottatt tilbud fra Rakon Bygg AS. Totalt 94 søyler med større og mindre skader.

Meldt inn sak til IF-forsikring, vi bør avvente svar herfra før vi vurderer hva vi gjør videre.

Kommentar:
Tatt til orientering. Avventer svar fra IF forsikring, og jobber videre med saken derfra.

Tatt til orientering

Sak nr 20210101 Led-armaturer i garasjeanleggene

TBT har meldt inn at totalt 18 lys er gått eller synger på siste verset. Buvik Elektro oppgraderte til Led
-armaturer i 2014. De har forhørt seg med leverandør vedrørende eventuell garantisak. Leverandøren
melder at dette ikke er innenfor garanti.

Prisanslag nytt armatur: 1200,- pr. stk

Buvik Elektro anslår 1 arb.dag for å skifte ut disse 18.

Vi må vel forvente at flere armaturer går etter hvert.

Kommentar:
Thomas kontakter Buvik Elektro for endelig tilbud, og dobbeltsjekker vedrørende garanti.  

Tatt til orientering

Sak nr 20210102 Elbil-ladere

Årsmøtet vedtok enstemmig å inngå avtale med Berg &amp; Wigum.

Status og fremdrift?

Kommentar:
Det er søkt Trondheim Kommune om tilskudd. Avventer svar, forventet om en ukes tid. Flemming
kontakter Berg & Wigum for å informere om fremdrift.

Tatt til orientering
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Sak nr 20210103 Pakkeboks

Kunne dette være noe for grendelaget:

https://www.posten.no/pakkeboks-soknad

  
Bra service tilbeboerene å kunne hente pakker i tøfler og morgenkåpe :-)

  
Mellom garasjeportene i første etasje er jo perfekt tenker jeg

Vennlig hilsenStig Morten Negård  

Vedtak:
Styret velger ikke å gå for dette. Det er gode nok tilbud som det er, med hjemlevering osv. I tillegg
har vi post i butikk på Bunnpris ikke langt unna.

Avslått, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20210104 Varsel om endring av felleskostnad/kontingent

Hei!

Viser til styrets godkjennelse av budsjett for 2022.

Vedlagt følger brev med varsel om endring av felleskostnad/kontingent fra 01.01.2022.

Ber om at styret distribuerer varselet til eierne senest 30.11.2021.

Om dere eventuelt ønsker bistand til kopiering og/eller utsendelse per post, ber vi om snarlig
tilbakemelding (fakturerbar tjeneste).

Gjør for ordens skyld oppmerksom på at TOBB sender varselet på e-post til alle eiere som har
registrert bruksoverlating/utleie og har adresse utenfor selskapet.

Med vennlig hilsen  
Boligbyggelaget TOBB

Kommentar:
Styret varsler beboerne på mail, hjemmesiden og på facebook.

Tatt til orientering

Sak nr 20210105 Oppgradering av lekeplasser

Status og fremdrift.

Kommentar:
Det går tregt med fremdriften, mulig været har vært en utfordring. Mye er på plass, men gummimatte
og disser mangler enda. Marita ringer leverandør og sjekker når de tenker være ferdig.

Tatt til orientering

Sak nr 20210106 Gjennomgang e-poster

Marita drar oss gjennom hva som rører seg av e-poster og sosiale medier.  
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Tatt til orientering

Sak nr 20210107 Eventuelt

- Kan vi sette dato for årsmøte allerede nå? Ref mail fra Tobb

Kommentar:
Marita orienterte angående flaggstang. Fundamentet er støpt, styret kontakter TBT for montering.

Tenning av julelys 1. desember.

Dato for årsmøtet settes senere, men blir starten på mai 2022.
Tatt til orientering

Bjørn Flemming Iversen, Leder Per Erling Espnes, Styremedlem

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem

Thomas Vagle, Styremedlem
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